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•	 This campaign is valid between 1st February 2024 to 30th April 2024.

•	 This campaign is targeted for Non transacting customers under Business Banking 
Segment customers of ADIB (UAE). only who receive this offer from ADIB

•	 Type of Foreign Exchange Transfers

	  - Foreign Exchange local and international transfers in any available currency

	  - Foreign Exchange internal fund transfer within ADIB

•	 No restrictions on the sending currency, country, purpose code, and/or the 
beneficiary type. However the transaction and its purpose should be Shari'a 
compliant

•	 Foreign Exchange transaction of any type (source and destination account 
currency should not be the same).

•	 Fee refund will only be processed if actual fee is collected for the transaction.

•	 Corresponding bank charges for the Foreign Exchange transactions if any, will 
not be part of the fee refund 

•	 Cross currency transactions through all the channels during the campaign 
period will be eligible for the reward .

•	 ADIB Fee refund will be credited to the eligible customers after 60 days from 
the end of the campaign.

•	 ADIB Fee refunds will be credited to the customer’s AED account at ADIB 
(UAE).

•	 If a customer's ADIB AED account is either unavailable or unable to accept the 
ADIB Fee refund credit due to certain restrictions, the corresponding reward 
amount will be donated to a charity.

•	  ADIB reserves the right to modify, alter or cancel any Fee Refund related to 
Foreign Exchange transfer campaign at its sole discretion.

•	 Fee Refund granted at the sole discretion of ADIB, and awarding them, even 
if all conditions are satisfied shall not represent an obligation on ADIB, and 
neither awarding them, nor recurring awarding them, shall represent an 
obligation on ADIB to award them in any way.

تسري هذه الحملة من 1 فبراير 2024 إلى 30 أبريل 2024.  •

تستهدف هذه الحملة المتعاملين الذين لا يقومون بإجراء تحويلات ضمن قطاع  	 •
العربية  )الإمارات  الإسلامي  أبوظبي  مصرف  لدى  للأعمال  المصرفية  الخدمات 

المتحدة( و فقط الذين أرسل اليهم مصرف أبوظبي الإسلامي هذا العرض.

نوع تحويلات العملات الأجنبية 	 •

- تحويلات العملات الأجنبية المحلية والدولية بأي عملة متاحة 	

-  تحويلات العملات الأجنبية الداخلية داخل مصرف أبوظبي الإسلامي 	

المستفيد  نوع  و/أو  التحويل  غرض  و  البلد  و/أو  الإرسال  عملة  على  قيود  توجد  لا  	 •
ومع ذلك يجب أن تكون المعاملة والغرض منها متوافقاًً مع أحكام الشريعة 

الإسلامية.

المصدر  حساب  عملة  تكون  ألا  )يجب  نوع  أي  من  الأجنبية  العملات  معاملة  	 •
والوجهة متطابقة(.

لن تتم معالجة استرداد الرسوم إلا في حالة تحصيل الرسوم الفعلية للمعاملة 	 •

البنك المراسل  للتحويلات الأجنبية إن وجدت، جزءًًا من استرداد  لن تكون رسوم  	 •
الرسوم

الحملة  فترة  خلال  القنوات  جميع  عبر  المقابلة  بالعملات  المعاملات  ستكون   •
مؤهلة للحصول على المكافأة.

سيتم إرجاع رسوم مصرف أبوظبي الإسلامي إلى المتعاملين المؤهلين بعد 60   •
يومًًا من نهاية الحملة.

سيتم إيداع المبالغ المستردة من رسوم مصرف أبوظبي الإسلامي في حساب   •
العربية  )الإمارات  الإسلامي  أبوظبي  مصرف  لدى  الإماراتي  بالدرهم  المتعامل 

المتحدة(.

•	 إذا كان حساب المتعامل بالدرهم الإماراتي لدى مصرف أبوظبي الإسلامي غير 

الإسلامي  أبوظبي  مصرف  رسوم  استرداد  رصيد  استلام  على  قادر  غير  أو  متاح 
بسبب أي قيود، فسيتم التبرع بالمبلغ لجمعية خيرية.

يحتفظ مصرف أبوظبي الإسلامي بالحق في تعديل أو تغيير أو إلغاء أي استرداد   •
للرسوم المتعلقة بحملة تحويل العملات الأجنبية وفقًًا لتقديره الخاص.

المنفرد، ولا يمثل  أبوظبي الاسلامي  لتقدير مصرف  الرسوم وفقاًً  يمنح استرداد  	 •
منحها حتى لو تم استيفاء جميع الشروط التزاماًً على مصرف أبوظبي الاسلامي 
، ولا يمثل منحها مرة واحدة أو تكرار منحها التزاماًً على مصرف أبوظبي بمنحها 

للمتعاملين بأي شكل من الأشكال.

Foreign Exchange Campaign for Non Transacting Customers T&Cs
حملة العملات الأجنبية -الشروط والأحكام للمتعاملين الذين             

لا يقومون بإجراء التحويلات


